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Det är fullständigt klart att det inte blir något samgående
med Elimä
eller andra kommuner i norr. Den lösningen kommer åtminstone
jag att
motarbeta till sista blodsdroppen med alla medel. Det blir nog
inga
resor till Elimä sjukhus och tanken att börja anställa “svensk
personal” är så dödfödd som nånting kan vara. I värsta fall så
måste
man flytta pappren från Lappträsk.

Å andra sidan kan jag förstå att Kimoböle helt naturligt dras
mot
Elimä och Porlom möjligen mot Artsjö. Så det bästa är väl att
låta
alla gå åt det håll de vill. För oss i Hindersby och de södra
byarna
är det självklart att åka till Lovisa (eller Borgå).

Omröstningen  visar  också  klart  att  Lappträsk  inte  är  en
enhetlig
kommun och att byarna är väldigt olika. Det stora misstaget
var att låtsas rösta om samgång eller “självständighet”. Det
finns
inte en chans för Lappträsk att förbli “självständigt”. Frågan
är
ENBART vart vi ansluter oss.

Motståndarna till sammanslagningen har ju helt rätt i att
Lappträsk
blir en utpost i Lovisa som ingen bryr sej ett dyft om – men
så går
det i alla fall. Byarna får nog klara på egen hand bäst de kan
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– men
det blir inte sämre för redan tidigare har det varit så i
Lappträsk.  Det  har  satts  massor  av  pengar  på  centrum  men
byarna får
fixa allting själva. Vi får vara glada om vi inte blir direkt
motarbetade. Så det är ingen idé att sörja Lappträsk klyvning
och död.

Hela  processen  har  varit  ytterst  olustig.  Ytterst  beror
eländet på att
politikerna i tiderna flyttade över på kommunerna en massa
uppgifter
som kommunerna klart och tydligt inte klarar – med undantag
för
Helsingfors och kanske nån annan stor stad. Och det blir bara
värre –
om några år är det dags för följande “reform” och det tar väl
inte
slut förrän hela Finland är en enda kommun …

Politikerna saknar den egenskap som vore den viktigaste för
dem
nämligen att se vartåt det lutar. Den tekniska utvecklingen
kommer att
förändra samhället fullständigt och allt de gör just nu är att
stirra
sej blinda på dagens eller gårdagens problem.

Det kommunala självstyret är redan nu helt värdelöst. Så gott
som alla
uppgifter är lagstadgade och kommunerna är bara verktyg för
riksdagens
beslut. En sorts byråer där man låtsas att det finns nån sorts
demokrati.

Vi  behöver  inte  kommunerna  till  nånting.  De  viktiga
uppgifterna  borde
flyttas till staten såsom hälsovård och utbildning så att de



kunde
skötas mera rationellt och bli fria från de löjliga kommunala
gränserna.  I  dagens  värld  där  kommunikationerna  gör  det
möjligt att
arbeta på distans från snart sagt vilken plats som helst på
jorden är
det rent pinsamt att de kommunala gränserna skall bestämma
till
vilket sjukhus man “får” åka eller vilken skola man “får” gå
i.

Förstås borde var och en själv få välja till vilken kommun
han/hon hör
– vilket ställer frågan om vi alls behöver kommunerna. Deras
enda
uppgift är att “planera” och det sköts bättre av andelslag och
bolag
redan nu ifråga om vatten, avlopp och datanät. Kommunen är
bara en
byråkratisk inrättning som har ytterst svårt att få nånting
gjort.

Tyvärr så måste vi ännu följa dessa totalt föråldrade och
felaktiga
system så det är nödvändigt att bråka om kommunindelningen. Om
inte
Lappträsk som helhet kan gå med i Lovisakommunen så är nog
enda
alternativet en klyvning.
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